
TO THE HONOURABLE THE LEGISLATIVE ASSEMBLY OF MANITOBA 
 
Your Standing Committee on SOCIAL AND ECONOMIC DEVELOPMENT presents the following as 
its First Report. 
 
 
Meetings 
 
Your Committee met on October 18, 2016 at 6:00 p.m. in Room 255 of the Legislative Building. 
 
 
Matters under Consideration 
 
• Bill (No. 6) – The Financial Administration Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur la gestion des 

finances publiques 
• Bill (No. 10) – The Balanced Budget, Fiscal Management and Taxpayer Accountability Repeal and 

Consequential Amendments Act/Loi abrogeant la Loi sur l'équilibre budgétaire, la gestion financière 
et l'obligation de rendre compte aux contribuables et modifications corrélatives  

 
Committee Membership 
 
• Mr. ALLUM 
• Mr. CURRY 
• Hon. Mr. FLETCHER  
• Hon. Mr. FRIESEN 
• Mr. HELWER 
• Mr. ISLEIFSON 
• Mr. JOHNSON 
• Ms. KLASSEN 
• Ms. LATHLIN 
• Mr. SMOOK 
• Mr. WIEBE 
 
Your Committee elected Mr. SMOOK as the Chairperson 
 
Your Committee elected Mr. HELWER as the Vice-Chairperson 
 
 
Public Presentations 
 
Your Committee heard the following presentation on Bill (No. 10) – The Balanced Budget, Fiscal 
Management and Taxpayer Accountability Repeal and Consequential Amendments Act/Loi abrogeant la 
Loi sur l'équilibre budgétaire, la gestion financière et l'obligation de rendre compte aux contribuables et 
modifications corrélatives:  
 
Josh Brandon Social Planning Council of Winnipeg 
 
 
Bills Considered and Reported 
 
• Bill (No. 6) – The Financial Administration Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur la gestion des 

finances publiques  
 
Your Committee agreed to report this Bill without amendment. 
 
• Bill (No. 10) – The Balanced Budget, Fiscal Management and Taxpayer Accountability Repeal and 

Consequential Amendments Act/Loi abrogeant la Loi sur l'équilibre budgétaire, la gestion financière 
et l'obligation de rendre compte aux contribuables et modifications corrélatives 

 
Your Committee agreed to report this Bill without amendment. 
 

 
 
 



 
 
 
 
 

Submitted by, 
 
 
 

_______________________________ 
Mr. Dennis SMOOK, Chairperson 

October 18, 2016 
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